
 

 

OBEC VELIKÁ VES 

Zápis ze 17. zasedání Zastupitelstva obce Veliká Ves 

konaného dne 14. 9. 2016 od 18.30 hodin 
 

Přítomni:  

         členové zastupitelstva: Miroslav Jaroš, Lenka Kučerová, Libor Lysák, Dana Pokorná, Věra Vorlová,  

         ostatní: dle prezenční listiny přítomných, která je přílohou tohoto zápisu. 

Omluveni (členové zastupitelstva): Radek Fröhlich, Luboš Čuchal, 

 

1) Úvod 

Zasedání zastupitelstva obce Veliká Ves (dále též jako „zastupitelstvo") bylo zahájeno v 18:30 hodin 

starostkou obce Lenkou Kučerovou (dále jako "předsedající"). Předsedající zasedání konstatovala, že 

zasedání bylo řádně svoláno v souladu s § 92 odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), v 

platném znění. Informace podle § 93 odst. 1 zákona o obcích byla na úřední desce Obecního úřadu Veliká 

Ves zveřejněna v souladu se zákonem po dobu nejméně 7 dní, a to od 6. 9. 2016 do 14. 9. 2016. Současně 

byla zveřejněna na "elektronické úřední desce". Předsedající zasedání dále konstatovala, že přítomno je 5 

členů zastupitelstva.  Zastupitelstvo je tím usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích). 

 

2) Volba ověřovatelů zápisu a zapisovatele 

Zápis z předešlého zasedání byl ověřen, k nahlédnutí byl v tištěné podobě připraven na obecním úřadě od 

17. 6. 2016 a nebyla k němu vznesena žádná námitka. 

Předsedající navrhla ověřovateli zápisu pana Miroslava Jaroše a paní Věru Vorlovou, zapisovatelem navrhla 

paní Olgu Hrdličkovou. 

Nebyl předložen jiný návrh. 
 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Veliká Ves schvaluje ověřovateli zápisu pana Miroslava Jaroše a paní Věru Vorlovou. 

Hlasování: Pro:  5 Proti: 0  Zdržel: 0 

Usnesení č. 1/17/2016 bylo přijato.  
 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Veliká Ves schvaluje zapisovatelem paní Olgu Hrdličkovou. 

Hlasování: Pro: 5  Proti: 0   Zdržel: 0 

Usnesení č. 2/17/2016 bylo přijato.   

 

3) Schválení programu 

Zastupitelé měli návrh programu k dispozici. 

Předsedající navrhla do programu jednání zařadit bod: Žádost pana Radovana Bathó o odkup části obecního 

pozemku p.č. 908/17 k.ú. Veliká Ves u Prahy a bod: Pořízení územní studie zastavitelného území lokality č. 4 

Příděly a následně přešla k hlasování o zařazení bodů. 
 

Hlasování: Pro zařazení bodů: 5  Proti: 0  Zdržel se: 0  
 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce Veliká Ves schvaluje následující program jednání  

1) Zahájení 
2) Volba ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
3) Schválení programu 



 

 

4) Smlouva o dílo na zpracování projektu a o poradenské činnosti mezi společností PPCentrum s.r.o. a 
obcí Veliká Ves 

5) Žádost obce o bezúplatný převod zemědělských pozemků – Státní pozemkový úřad 
6) Žádost obce o pronájem pozemků p.č. 30/8 a p.č. 30/32 vše k.ú. Veliká Ves u Prahy 
7) Žádost manželů Vorlových o koupi části pozemku p.č. 908/1 
8) Prodej palivového dřeva z obecního lesa 
9) Záměr obce pronajmout nebytové prostory v budově obecního úřadu č.p. 69 
10) Rozpočtové opatření č. 4/2016 
11) Žádost pana Radovana Bathó o odkup části obecního pozemku p.č. 908/17 k.ú. Veliká Ves u Prahy 
12) Pořízení uzemní studie zastavitelného území lokality č. 4 Příděly 
13) Informace 
14) Diskuse 

Hlasování: Pro:  5 Proti: 0   Zdržel: 0 

Usnesení č. 3/17/2016 bylo přijato. 

 

4) Smlouva o dílo na zpracování projektu a o poradenské činnosti mezi společností PPCentrum s.r.o. a obcí 

Veliká Ves 

Ujednáním smlouvy se zhotovitel společnost PPCentrum s.r.o. zavazuje zpracovat žádost o dotaci na 

zateplení budovy prodejny potravin včetně všech příloh. Žádost bude zpracována a předána obci do 9. 12. 

2016. Smluvní odměna za zpracování žádosti je 20 tisíc korun.  

Zastupitelé měli návrh smlouvy o dílo k dispozici.  

Smlouva je přílohou zápisu č. 3. 

Předsedající vyzvala přítomné, aby se k návrhu smlouvy vyjádřili. Nebyly vzneseny žádné připomínky ani 

návrhy. 
  

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Veliká Ves schvaluje Smlouvu o dílo na zpracování projektu a o poradenské činnosti 

mezi společností PPCentrum s.r.o., sídlem Pod Pekárnami 7, Praha 9, IČ 47117281 a obcí Veliká Ves a 

pověřuje starostku obce podpisem smlouvy. 

Hlasování: Pro: 5  Proti: 0  Zdržel:0  

Usnesení č. 4/17/2016 bylo přijato. 
 

 
5) Žádost obce o bezúplatný převod zemědělských pozemků – Státní pozemkový úřad 
Obec v roce 2012 rozhodnutím tehdejšího zastupitelstva žádala Státní pozemkový úřad o bezúplatný převod 
pozemků p.č. 633/7, p.č.94, p.č.316/18, p.č.610/8, p.č.633/6, p.č.888/11, a p.č.888/12 vše v katastrálním 
území  Veliká Ves u Prahy. 
Od 1. 8. tohoto roku začala platit novela zákona o státním pozemkovém úřadu a tím skončilo přechodné 
období pro vyřízení žádostí dle předešlého ustanovení zákona. Před počátkem platnosti novely byla podána 
opětovně žádost o bezúplatný převod výše jmenovaných pozemků. Aby k převodu mohlo dojít, musí 
zastupitelstvo obce bezúplatné nabytí pozemků do majetku schválit. 
Pro informaci předsedající uvedla, že k bezúplatnému převodu pozemků zatím nedošlo, jelikož většina 
pozemků je blokována pozemkovým úřadem kvůli pozemkovým úpravám.  
Předsedající vyzvala přítomné, aby se k projednávanému bodu vyjádřili. Nebyly vzneseny žádné dotazy ani 

připomínky. 
 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Veliká Ves souhlasí s bezúplatným převodem pozemků p.č. 633/7 ,p.č. 94, p.č. 316/18, 

p.č.610/8, p.č. 633/6, p.č. 888/11, p.č. 888/12 vše k.ú. Veliká Ves u Prahy do majetku obce Veliká Ves. 

Hlasování: Pro: 5 Proti: 0   Zdržel: 0 

Usnesení č. 5/17/2016 bylo přijato. 

 



 

 

 
6) Žádost obce o pronájem pozemků p.č. 30/8 a p.č. 30/32 vše k.ú. Veliká Ves u Prahy 
Předsedající uvedla, že se jedná o pozemky Římskokatolické církve, které se nacházejí u místního u rybníka a 
obec by je ráda využila k umístění dětského hřiště a k případnému pořádání různých akcí. Možnost pronájmu 
pozemků starostka obce řešila s dnes již bývalým farářem Piotrem Przechodskim. Nově je správcem farnosti 
pan Kamil Vrzal, s nímž bylo v řešení pronájmu pokračováno. Farář je pronájmu pozemků obci nakloněn a 
přivítal úmysl obce pozemky využít pro potřeby občanů obce. 
Po krátké diskusi byla navrhnuta nájemní cena, která bude uvedena v žádosti  - 1.000,- Kč/rok. 
Předsedající přešla k hlasování o návrhu. 
 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Veliká Ves souhlasí se zasláním žádosti Římskokatolické církvi o pronájem pozemků 

p.č. 30/8 a p.č. 30/32  k.ú. Veliká Ves u Prahy. Výši úplaty za pronájem navrhuje 1.000,-Kč/rok. 

Hlasování: Pro: 5 Proti: 0  Zdržel: 0 

Usnesení č. 6/17/2016 bylo přijato. 

 

7) Žádost manželů Vorlových o koupi části pozemku p.č. 908/1 
Obec Veliká Ves obdržela žádost manželů Vorlových o koupi části pozemku p.č. 908/1 k.ú. Veliká Ves u Prahy. 
Manželé Vorlovi v ní žádají o koupi pozemku podél jejich domu o velikosti cca 65 m2.  
Paní Vorlová uvedla, že by rádi pozemek využili pro výstavbu krytého stání pro automobil formou pergoly a 
pro výsadbu zeleně, která by oddělila uliční prostor od jejich domu a ochránila alespoň část po léta 
ošetřované travnaté plochy před rozježděním.  
Paní Vorlová dále uvedla, že je nyní ve střetu zájmů a dále nebude hlasovat o projednávaném bodu. 
Předsedající uvedla, že se svým majetkem by obec měla nakládat hospodárně a účelně, ale zároveň by měla 
svým občanům vycházet vstříc a hledat možnost řešení jejich problému. 
Proběhla diskuse zastupitelů s občany, kde byla zvažována otázka prodeje a pronájmu žádané části pozemku. 
K tomuto bodu nebylo učiněno žádné rozhodnutí a bod bude projednán na příštím zasedání. 
 

8) Prodej palivového dřeva z obecního lesa 
Předsedající předala slovo panu místostarostovi, který požádal o zařazení bodu. 
Pan místostarosta uvedl, že samo těžba dřeva v místním lese by měla být výhodou pouze pro místní občany. 
Nyní je cena 150,- Kč/m3. Z důvodu toho, že dřevo je od místních obyvatel dále prodáváno či předáváno 
navrhl, pan místostarosta navýšení ceny na 500,- Kč/m3. 
Předsedající vyzvala přítomné, aby se k projednávanému bodu vyjádřili. Po krátké diskusi, byla učiněna 
dohoda navýšit cenu na 300,-/m3. 
 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Veliká Ves schvaluje navýšení ceny za palivové dřevo z obecního lesa na 300,-Kč/m3. 

Hlasování: Pro:  4 Proti: 0   Zdržel: 1(Lenka Kučerová) 

Usnesení č. 7/17/2016 bylo přijato. 

 

9) Záměr obce pronajmout nebytové prostory v budově obecního úřadu č.p. 69 
Jedná se o pronájem nebytových prostor ve spodní části obecního úřadu, bývalé ubytovny policie ČR. 
Prostory se skládají ze dvou místností, vstupní chodbičky a WC. Celková podlahová plocha nebytových 
prostor je 41,6 m2. Prostory budou pronajaty k provozování prodejny potravin a to po dobu opravy budovy 
potravin na návsi.  
Krajská hygienická stanice vydala souhlasné stanovisko s umístěním obchodu. 
Zastupitelé se v diskusi k tomuto bodu dohodli, že minimální cena nájmu bude stanovena na 500,- Kč. 
 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Veliká Ves schvaluje záměr pronájmu nebytových prostor v budově obecního úřadu ve 

Veliké Vsi – v budově č.p. 69 (objekt občanské vybavenosti), která je součástí pozemku stp.č. 86 v k.ú. 

Veliká Ves u Prahy, obec Veliká Ves. 

Hlasování: Pro:5  Proti: 0  Zdržel: 0 



 

 

Usnesení č. 8/17/2016 bylo přijato. 

 

10) Rozpočtové opatření č. 4/2016 

Rozpočtovým opatřením dojde k narovnání příjmů a výdajů v rozpočtu dle skutečného a předpokládaného 

plnění. Rozpočtové opatření je vyrovnané. Příjmy a výdaje se navyšují v částce 148 tisíc korun. 

Předsedající přítomné seznámila, kde konkrétně a v jaké výši bude úprava provedena. 

Návrh rozpočtového opatření je přílohou zápisu č. 4. 

Zastupitelé měli rozpočtové opatření k dispozici. Nebyly vzneseny žádné připomínky ani dotazy. 
 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Veliká Ves schvaluje rozpočtové opatření č. 4/2016. 

Hlasování: Pro: 5 Proti: 0  Zdržel: 0 

Usnesení č. 9/17/2016 bylo přijato. 

 

11) Žádost pana Radovana Bathó o odkup části obecního pozemku p.č. 908/17 k.ú. Veliká Ves u Prahy 
Obec obdržela žádost pana Radovana Bathó o odkup části obecního pozemku 908/17 k.ú. Veliká Ves u Prahy. 
Jedná se o část pozemku o velikosti cca 37 m2 vedoucí podél místní komunikace kolem rybníka 
Předsedající přítomné seznámila, jaký je záměr pana Barhó pozemek využít. 
Na pozemku pan Bathó plánuje zřídit dětský koutek s posezením. Pro tento záměr by rád odkoupil co 
největší část obecního pozemku, který navazuje na pozemek, jenž je v majetku rodiny pana Bathó. Celý 
pozemek plánuje oplotit z důvodu bezpečnosti rodiny. Po pozemku se pohybují cizí lidé, zejména v nočních 
hodinách, dochází k opakovaným krádežím vzrostlé zeleně a současně je pozemek každodenně znečišťován 
psy.  
Zastupitelé opětovně diskutovali o možnosti pozemek pronajmout, nikoli prodat, jelikož prodej pozemků 
není dle jejich uvážení vhodnou volbou. 
K tomuto bodu nebylo učiněno žádné rozhodnutí a bod bude projednán na příštím zasedání. 
 

12) Pořízení uzemní studie zastavitelného území lokality č. 4 Příděly 
Majitelé pozemku p.č. 88 k.ú. Veliká Ves u Prahy pan Libor Lysák a pan Benjamín Mészároš podali obci žádost 
o vyjádření k návrhu dělení uvedené parcely.  
Jelikož zastupitelé nedokázali posoudit, zda navrhované plochy veřejné zeleně a veřejného prostranství 
poskytnou budoucím obyvatelům dané oblasti příznivé prostředí pro soužití, vydala obec vyjádření, že pro 
vydání souhlasu s dělením požaduje doložit vyjádření odboru územního plánování a odboru životního 
prostředí MěÚ Brandýs n/L.  
Odbor územního plánování vydal stanovisko, ve kterém upozorňuje, že lze očekávat postupné dělení 
zastavitelných pozemků v dané lokalitě a je potřeba koordinovat návaznosti tras komunikací, technické 
infrastruktury a veřejných prostranství před dělením pozemku. Jako podmínku dělení pozemků stanovil 
vytvoření územní studie celé lokality a její registraci na Ministerstvu pro místní rozvoj. 
Objednávku pořízení územní studie musí učinit obec. Pořízení územní studie může pořizovatel podmínit 
úplnou nebo částečnou úhradou nákladů těch, na jejichž podmět bude studie pořízena. 
V předešlém týdnu proběhla společná schůzka zastupitelů se společností Kentoya Development, ohledně 
přestavby a parcelace bývalého zemědělského areálu. Zastupitelé na schůzce vznesli připomínky 
k předložené studii. Zastupitelé měli připomínky k vzhledu budovy a řešení napojení na stávající obecní 
náves. Na schůzce došlo k dohodě, že územní studii pořídí a uhradí společnost Kentoya Development. 
Zastupitelé navrhli, že by studie měla řešit především napojení komunikací, umístění veřejné zeleně a 
veřejného prostranství, parcelaci a dále rozmístění trafostanic. Případné další připomínky budou 
zapracovány souběžně s tvorbou studie. 
Návrh územní studie bude po jeho vytvoření předložen veřejnosti na zasedání zastupitelstva.  
 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Veliká Ves schvaluje pořízení územní studie zastavitelného území lokality č. 4 Příděly. 

Hlasování: Pro: 5 Proti: 0  Zdržel: 0 
 



 

 

Pan místostarosta upozornil pana Lysáka, že dle zákona o obcích § 83 odst. 2 měl přítomné upozornit, že 

v jeho případě se jedná o střet zájmů. 

Pan Lysák se omluvil, že v rámci probíhající diskuse si tuto záležitost neuvědomil a navrhl nové hlasování. 
 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Veliká Ves schvaluje  pořízení územní studie zastavitelného území lokality č. 4 Příděly. 

Hlasování: Pro: 4 Proti: 0  Zdržel: 1 (Libor Lysák) 

Usnesení č. 10/17/2016 bylo přijato. 

 
13) Informace 
13.1 Z minulého jednání: 
Úprava vjezdu na hřbitov – záležitost měl na starosti pan Lysák – bylo splněno – předsedající poděkovala. 
Doplnění rozhlasu do nových lokalit – obec obdržela cenovou nabídku od společnosti JD Rozhlasy na 
umístění 3 nových venkovních přijímačů a 5 reproduktorů v částce 33.500 Kč bez DPH. Cena bude se 
společností JD Rozhlasy ještě řešena vzhledem k rozdílným cenám při pořizování rozhlasu. 
Zřízení zábran u hlavní silnice – zatím nebylo řešeno. Pan I. Frohlich informoval přítomné, že dle jeho zjištění 
zábrany není možné umístit z důvodu blízkosti křižovatky. 
Odpuštění vodovodního hydrantu směr Odolena Voda – provedení přislíbeno provozovatelem VaKem Zápy. 
 

13.2 Rekonstrukce obchodu – nyní je zpracováván projekt na opravu objektu. Navržen byl bezbariérový 
přístup do obchodu, dále je navrženo odstranění rampy u obchodu a dveří do bývalého skladu obalů. 
Zrušena budou okna vedoucí na pozemek pana Lysáka a naopak u jiných oken dochází k jejich zvětšení. 
Mění se také vnitřní uspořádání prostor. Prodejní prostor bude zvětšen. Vytápění bude řešeno tepleným 
čerpadlem, aby náklady na vytápění byly co nejnižší. 
 

13.3 Tlak vody – Proběhlo měření tlaku vody tzv. datalogerem. Tlak byl měřen v šachtě, kde vodárny 
předávají vodu obci (to je u bývalých ruských kasáren) a další měření proběhlo u místostarosty pana Jaroše. 
Výsledkem měření bylo zjištěno, že tlak v místě předávky vody se pohybuje v průměru 3,26 bar. Tlak 
naměřený v obci u pana místostarosty se pohybuje v průměru 2,13 bar. 
Křivka pohybu tlaku naměřená v místě předávky koresponduje s hlavní křivkou tlaku naměřeného v obci. 
Rozdíl tlaku 1,13 baru, odpovídá poklesu, který vzniká na základě rozdílu nadmořské výšky v bodě předávky a 
nadmořské výšky obce.  
Dále bylo zjištěno, že k dalším výkyvům tlaku dochází na území obce. Byl proveden proplach přívodního řadu, 
jelikož jsme se domnívali, že by příčina mohla být tam. Ukázalo se, že přívodní řád je v pořádku.  
Nyní se bude řešit nízký tlak vody ve dvou úrovních:  
1) se Středočeskými vodárnami a městem Neratovice, které je údajně majitelem řadu, jenž je zastaralý a díky 
němuž nemůžou vodárny zvýšit tlak v potrubí.  
2) s VaKem Zápy na území obce. Je předjednáno se Středočeskými vodárnami opětovné zapůjčení tří 
datalogerů, které budou do obce umístěny. Měření by mělo blíže specifikovat místo, kde k výkyvům tlaku 
dochází.  
O dalším postupu v řešení tlaku vody budou občané průběžně informováni. 
 
 

13.4 Projekt opravy chodníku u hlavní silnice (od zastávky ke Korycanům) – Byl vypracován prvotní návrh 
studie k opravě chodníku, který předsedající poskytla k nahlédnutí. Chodník by měl být v šíři 150 cm, a 
vystavěn by byl ze zámkové dlažby. Spolu s chodníkem jsou studií řešeny i opravy vjezdů k jednotlivým 
přilehlým nemovitostem. 
Předsedající požádala o zaslání připomínek zastupitelů k návrhu, aby mohla na projektu dál pokračovat.  
Tento projekt má obec v úmyslu realizovat z dotací. 
 

13.5 Škola – Na základě tvorby Místního akčního plánu rozvoje vzdělávání pro území správního obvodu 
Brandýs nad Labem,  jehož cílem je zlepšit kvalitu vzdělávání v mateřských a základních školách podporou 
společného informování, vzdělávání a plánování aktivit a řešení problémů a potřeb, se uskutečnila společná 
schůzka se zástupci Města Odolena Voda, zástupci vedení Základní školy Odolena Voda a obcí Veliká Ves. 
Na této schůzce jsme společně diskutovali o problému navyšování kapacit základních a mateřských škol a 
záležitostech týkajících se společného školského obvodu.  



 

 

Výsledkem tohoto jednání byl společný zájem naší obce a města Odolena Voda o rekonstrukci budovy bývalé 
obecní školy a opětovné využití prostor pro zřízení čtyř tříd základní školy.  
Tato investiční akce v hrubém odhadu za 35 milionů korun byla zanesena do seznamu projektových záměrů 
jako investiční priorita při čerpání dotací z Integrovaného regionálního operačního programu tzv. IROP sekce 
vzdělávání. 
 

13.7 Návrh rozpočtu na rok 2017 – V souvislosti s postupnou přípravou rozpočtu obce na rok 2017 vyzvala 
předsedající zastupitele i občany, aby na příštím zasedání vznesli své podněty, jaké akce do rozpočtu 
naplánovat. Opětovně bude nutné řešit údržbu obce. 
 

13.8 Paní starostka informovala přítomné, že se rozhodla zrušit pracovní schůzky zastupitelů, jelikož 
záležitosti, které se na nich projednávají, jsou pouze pracovní verze a diskuze o možnostech, nikoli 
rozhodnutí, a tato diskuse by měla zůstat mezi zastupiteli. Konečná rozhodnutí jsou vždy učiněna až na 
veřejném zasedání. 
Bohužel se tyto informace dostávají mezi občany a ne vždy jsou prezentovány tak, jak byly řečeny. V obci tak 
vznikají fámy a pomluvy, které mezi sebou někteří zastupitelé řeší a následně dochází ke slovním 
přestřelkám, které na zbylé přítomné působí negativně a demotivačně. 
Program zasedání bude předsedající zastupitelům posílat zároveň s podrobnými informacemi k jednotlivým 
bodům. Body se pak budou řešit pouze na veřejných zasedáních. 
 
14) Diskuse 
14.1 Paní Macanová upozornila na nefunkční VO u č.p. 92, u č.p. 41 a požádala o výměnu světla u č.p. 76  z 
důvodu oslňování. 
14.2 Pan I. Fröhlich upozornil, že při údržbě veřejné zeleně by nemělo docházet k posekání vysazených 
stromů, jako tomu bylo v jeho případě a zaměstnanci obce, by měli být poučeni. 
14.3 Pan Jirsák požádal o informaci jaký výkon má vysílač umístěný na budově OÚ.  
14.4 Paní Havlíčková požádala o posekání pozemku za vysázenými stromy na hřišti a polem pana Macha. 
14.5 Paní Jirsáková požádala o přemístění odpadkového koše, který se nyní nachází pod lípou u kostela. 
Odpadkový koš bude nově umístěn na druhou stranu komunikace. 
 
 
Předsedající ukončila jednání zastupitelstva v 20:48 hodin. Poděkoval přítomným za účast. 

 
 

Zápis byl vyhotoven 19. 9. 2016. 
 

 

Zapisovatel: Olga Hrdličková …………………….…..   

 

Ověřili:  Miroslav Jaroš  …………………….….. 

 

Věra Vorlová …………………….…..   

 

Starostka: Lenka Kučerová …………………….….. 
 

 
 

Příloha zápisu č. 1 – Prezenční listina zastupitelů 

Příloha zápisu č. 2 – Prezenční listina hostů 

Příloha zápisu č. 3 – Smlouva o dílo 

Příloha zápisu č. 4 – Návrh rozpočtového opatření 

Příloha zápisu č. 5 – Souhrn usnesení 

 

 



 

 

 

Příloha č. 5 zápisu ze 17. zasedání zastupitelstva obce Veliká Ves konaného dne 14. 9. 2016 
 

 
Souhrn usnesení 

ze 17. zasedání zastupitelstva obce Veliká Ves konaného dne 14. 9. 2016 
 

 
Usnesení č. 1/17/2016 
Zastupitelstvo obce Veliká Ves schvaluje ověřovateli zápisu pana Miroslava Jaroše a paní Věru Vorlovou. 
 

Usnesení č. 2/17/2016 
Zastupitelstvo obce Veliká Ves schvaluje zapisovatelem paní Olgu Hrdličkovou. 
 

Usnesení č. 3/17/2016 
Zastupitelstvo obce Veliká Ves schvaluje následující program jednání  

1) Zahájení 
2) Volba ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
3) Schválení programu 
4) Smlouva o dílo na zpracování projektu a o poradenské činnosti mezi společností PPCentrum s.r.o. a 

obcí Veliká Ves 
5) Žádost obce o bezúplatný převod zemědělských pozemků – Státní pozemkový úřad 
6) Žádost obce o pronájem pozemků p.č. 30/8 a p.č. 30/32 vše k.ú. Veliká Ves u Prahy 
7) Žádost manželů Vorlových o koupi části pozemku p.č. 908/1 
8) Prodej palivového dřeva z obecního lesa 
9) Záměr obce pronajmout nebytové prostory v budově obecního úřadu č.p. 69 
10) Rozpočtové opatření č. 4/2016 
11) Žádost pana Radovana Bathó o odkup části obecního pozemku p.č. 908/17 k.ú. Veliká Ves u Prahy 
12) Pořízení uzemní studie zastavitelného území lokality č. 4 Příděly 
13) Informace 
14) Diskuse 

 

Usnesení č. 4/17/2016 
Zastupitelstvo obce Veliká Ves schvaluje Smlouvu o dílo na zpracování projektu a o poradenské činnosti mezi 

společností PPCentrum s.r.o., sídlem Pod Pekárnami 7, Praha 9, IČ 47117281 a obcí Veliká Ves a pověřuje 

starostku obce podpisem smlouvy. 
 

Usnesení č. 5/17/2016 

Zastupitelstvo obce Veliká Ves souhlasí s bezúplatným převodem pozemků p.č. 633/7 ,p.č. 94, p.č. 316/18, 

p.č.610/8, p.č. 633/6, p.č. 888/11, p.č. 888/12 vše k.ú. Veliká Ves u Prahy do majetku obce Veliká Ves 
 

Usnesení č. 6/17/2016 

Zastupitelstvo obce Veliká Ves souhlasí se zasláním žádosti Římskokatolické církvi o pronájem pozemků p.č. 

30/8 a p.č. 30/32  k.ú. Veliká Ves u Prahy. Výši úplaty za pronájem navrhuje 1.000,-Kč/rok. 
 

Usnesení č. 7/17/2016 

Zastupitelstvo obce Veliká Ves schvaluje navýšení ceny za palivové dřevo z obecního lesa na 300,-Kč/m3. 
 

Usnesení č. 8/17/2016 

Zastupitelstvo obce Veliká Ves schvaluje záměr pronájmu nebytových prostor v budově obecního úřadu ve 

Veliké Vsi – v budově č.p. 69 (objekt občanské vybavenosti), která je součástí pozemku stp.č. 86 v k.ú. Veliká 

Ves u Prahy, obec Veliká Ves. 
 



 

 

 

Usnesení č. 9/17/2016 

Zastupitelstvo obce Veliká Ves schvaluje rozpočtové opatření č. 4/2016. 
 

Usnesení č. 10/17/2016 

Zastupitelstvo obce Veliká Ves schvaluje pořízení územní studie zastavitelného území lokality č. 4 Příděly. 
 

 
 

___________________     ___________________ 
Miroslav Jaroš      Lenka Kučerová 
místostarosta obce     starostka obce  


